

## LA BROQUERIE MUNICIPAL LIBRARY

### 2024 Summer Reading Program Guidelines

- a) The Summer Reading Program is available for kindergarten to grade 12 students (K-12, 2024-2025)
  - b) The program will run from Tuesday, July 2 until Friday, August 23. – Registrations will start June 25.
  - c) Only books from our library and Libby count toward the reading minute logs
  - d) If an adult or other person reads to a child, this counts as reading minutes for the child
  - e) The reading logs of 100 minutes can be found at the library when you register and check out books
  - f) When a participant visits and checks out at least one book, they will receive a ballot towards a weekly draw. The weekly draws will reset each week. The winners will be contacted.
  - g) When a participant returns a reading log of 100 minutes, they will receive a ballot towards one of the many prizes that will be drawn at the end of the program
  - h) Please bring back the completed reading logs as soon as possible
  - i) There will be a different craft every two weeks. They are to be completed at the library with the help of a parent. The crafts can be started up to one hour before closing time. Maximum of one craft per participant per two weeks.
  - j) **Photos of the activities and winners may be taken and be used on our social media pages or local paper. If a parent doesn't want their child's face to be visible, please advise us when you see us taking pictures.**
  - k) Winners of the reading log draws will be announced and contacted on Tuesday, August 27
- 

## BIBLIOTHÈQUE MUNICIPALE LA BROQUERIE

### Consignes du programme de lecture d'été 2024

- a) Le programme de lecture d'été est offert aux élèves de la maternelle à la 12<sup>e</sup> année
- b) Le programme sera en vigueur du mardi 2 juillet au vendredi 23 août.
- c) Les inscriptions débuteront le mardi 25 juin.
- d) Seulement les livres de la bibliothèque et de Libby comptent envers les minutes de lecture
- e) Si un adulte ou autre personne lit à l'enfant, cela compte comme des minutes de lecture pour l'enfant
- f) Les journaux de lecture de 100 minutes sont disponibles à la bibliothèque lorsque vous vous inscrivez et sortez des livres
- g) Lorsqu'un participant visite et sort au moins un livre, il recevra un billet de participation envers le tirage de la semaine. La banque de billets recommence chaque semaine.
- h) Lorsqu'un participant rapporte un journal de lecture de 100 minutes, il recevra un billet envers l'un des prix de fin du programme
- i) S.V.P. retournez les journaux de lecture complétées dès que possible
- j) Il y aura un bricolage différent toutes les deux semaines. Ils sont à être complétés à la bibliothèque avec l'aide d'un parent. Les bricolages seront offerts jusqu'à une heure avant la fermeture de la bibliothèque. Un maximum d'un bricolage par participant par deux semaines.
- k) **Des photos des activités et des gagnants seront prises et affichées sur nos médias sociaux et notre journal local. Si un parent préfère ne pas publier le visage de leur enfant, s.v.p. nous aviser lorsque vous nous voyez prendre des photos.**
- l) Les gagnants des journaux de lecture seront contactés et publiés le mardi 27 août